
Zápis č. 1 

z jednání komise pro životní prostředí, konané dne 13. 7. 2020 v 16:00 hodin 

 

Přítomni:  Lumír Pála, Hana Šimková, Mgr. Hana Tamchynová, Iva Šťáhlavská, 

Asistent:  Bc. Matylda Šimková    

Nepřítomni: MVDr. Lenka Müllerová, Věra Maříková 

Omluveni:  Ing. Vladimír Palivec 

Hosté:  - 

Počet přítomných: 4 

Počet nepřítomných: 3 

Komise je usnášení schopná 

 

Bod č. 1 Informace k dotazům z minulého jednání 

a) Informace k usnesení 1/2019 Komise pro životní prostředí žádá o informaci, jaká byla cena 

zavlažovacího vaku a jestli vydrží přes zimu. 

b) Informace k usnesení 4/2019 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě města, 

popřípadě odboru městských investic a správy prověřit kapacitu kontejnerů na tříděný odpad 

například v ulici Kollárova, Komenského a Vančurova z důvodu jejich přeplňování. 

 

Bod č. 2 Dotazy občanů 

a) Ing. M. P. 

b) Ing. J. N 

 

Bod č. 3 Dotazy členů komise 

a) Dotaz MVDr. Lenky Müllerové 

 

Bod č. 4 Různé  

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Komise pro životní prostředí souhlasí s navrženým programem. 

 

Bod č. 1 Informace k dotazům z minulého jednání 

a) Informace k usnesení č. 1/2019 Komise pro životní prostředí žádá o informaci, jaká byla 

cena zavlažovacího vaku a jestli vydrží přes zimu. 

 
Usn. č. 1/2020 Komise pro životní prostředí bere na vědomí odpověď. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

b) Informace k usnesení č. 4/2019 Komise pro životní prostředí doporučuje Radě města, 

popřípadě odboru městských investic a správy prověřit kapacitu kontejnerů na tříděný odpad 

například v ulici Kollárova, Komenského a Vančurova z důvodu jejich přeplňování. 

 
Usn. č. 2/2020 Komise pro životní prostředí bere na vědomí odpověď. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

 

 



Bod č. 2 Dotazy občanů 

a) Ing. M. P. 

Pan Ing. P. navrhuje možnost zvážit vysázení aleje v Zahradní ulici. 
 

Usn. č. 3/2020 Komise pro životní prostředí se seznámila s podklady a ukládá asistentovi komise 

zaslat výsledek jednání Ing. M. P.. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

b) Ing. J. N. 
 

Usn. č. 4/2020 Komise pro životní prostředí doporučuje uspořádat anketu v Ostrovském 

měsíčníku na umístění jednoduchých laviček, popřípadě dalšího mobiliáře (odpadkové koše 

apod.) v intravilánu města. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

Bod č. 3 Dotazy členů komise 

a) Dotaz MVDr. Lenky Müllerové 
 

Usn. č. 5/2020 Komise pro životní prostředí bere na vědomí odpověď. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 

 

Bod č. 4 Různé  

 
Usn. č. 6/2020 Komise pro životní prostředí žádá informaci v jaké fázi je projekt revitalizace 

Hlavní třídy, případně žádá předložit podklady. Zároveň žádá o informace k výsadbě růží 

a sakur s ohledem na zimní údržbu, kdy je Hlavní ulice ošetřována solí. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Usn. č. 7/2020 Komise pro životní prostředí opakovaně doporučuje Radě města pořízení ptačích 

budek ve spolupráci se základními školami, Střední průmyslovou školou Ostrov, Věznicí Ostrov, 

a ornitologem, které by se osadily v intravilánu města včetně zámeckého parku, a to v souvislosti 

s péčí věnovanou veverkám, pro které byly v poslední době pořízeny krmítka a budky. 

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Usn. č. 8/2020 Komise pro životní prostředí žádá o sdělení informace o datu poslední sanace 

nádob na směsný odpad.  

 

PRO: 4 PROTI: 0  ZDRŽEL SE: 0 
 

Jednání ukončeno v 16:45 hodin 

 

 

 

 

 

 

         Lumír Pála 

V Ostrově dne: 13. 7. 2020       předseda komise 

 Zapsala: Bc. Matylda Šimková      pro životní prostředí  

     

          


